
Vragen van de CDA fractie aan Gedeputeerde Staten 

 

Onderwerp : Snelle verbinding naar het Noorden 

Datum  : 15 april 2020 

 

Geachte voorzitter van Provinciale Staten, 

In maart heeft GS een mededeling verstuurd aan PS over het afdoen van de motie “Onderzoek HOV 

naar het Noorden” uit 2019. In deze mededeling wordt een opwaardering van de lijn Lelystad-

Emmeloord (lijn 140) genoemd als straks, eind 2023, Keolis de concessie IJssel-Vecht overneemt van 

Connexxion. Die opwaardering ziet er goed uit. 

1. Blijft de halte aan de Domineesweg hierbij in stand? 

In dezelfde mededeling – onder BO Mirt – wordt genoemd dat de provincie meewerkt aan het 

onderzoek om de verbinding met het Noorden te verbeteren. 

1. Op welke wijze heeft GS meegewerkt aan dit onderzoek c.q. wat is de inbreng geweest? 

 

2. Op 9 april staat volgens de mededeling een bestuurlijk overleg gepland om de uitkomsten 

van het onderzoek te delen. (Bestuurlijk overleg snelle spoorverbinding Randstad Noordoost-

Nederland) 

 

a. Is dit overleg al geweest, zo ja wat zijn de uitkomsten van het onderzoek? 

b. Mocht dit overleg door de huidige situatie niet zijn doorgegaan, kan de 

gedeputeerde iets zetten over de onderzoeken (het onderzoek) dat is gedaan? 

 

3. Wanneer kunnen wij de uitkomsten van het onderzoek tegemoet zien? 

 

Wij zien uit naar de antwoorden. Alvast dank daarvoor. 

 

Met vriendelijke groet, 

Namens de CDA fractie Flevoland 

 

Hennie Bogaards 


